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 Протокол 

  

Днес 18.07.2023г. от 13:30 часа се проведе заседание на Постоянната комисия по 

бюджет, финанси, образование, икономическо развитие, евроинтеграция, 

здравеопазване, култура, религия, социални дейности и международни връзки към ОбС 

Априлци.  

Присъстват: Иван Якимов – секретар, Даниела Петкова, Младен Колев, Събчо 

Лалев,  Тотю Ненов – членове 

Отсъстват: Пепа Колева – председател, Димитър Кокошаров - член 

Присъстват още: Стелиян Нунев – Председател на Общински съвет Априлци, 

Инж. Тихомир Кукенски – Кмет на Община Априлци, Петко Павлов – общински 

съветник 

 

И. Якимов: Уважаеми г-н председател, уважаеми общински съветници, 

уважаеми г-н кмет, откривам заседание на постоянната комисия по бюджет, финанси, 

образование, икономическо развитие, евроинтеграция, здравеопазване, култура, 

религия, социални дейности и международни връзки към ОбС Априлци. Присъстват 4 

общински съветници. 

  

И. Якимов: Представям Ви проекта за дневен ред:    

 

1. Предложение ДП-483/06.07.2023г. от инж. Тихомир Кукенски – кмет на община 

Априлци, относно  Заявление с вх. №1036/04.07.2023г. от Теодора Христова Лалева 

за отпускане на еднократна финансова помощ за новородено дете. 

 

2. Предложение ДП-484/11.07.2023г. от инж. Тихомир Кукенски – кмет на община 

Априлци, относно Заявление с вх. №1057/11.07.2023г. от Десислава Дончева 

Иванова за отпускане на еднократна финансова помощ за новородено дете. 

 

3. Предложение с вх. №959/11.07.2023г. от Стелиян Нунев – председател на 

Общински съвет - Априлци, относно Отчет за дейността на Общински съвет 

Априлци и неговите комисии за периода януари 2023 г. – юни 2023 г. 

 

4. Писмо с вх. №961/13.07.2023г. от инж. Тихомир Кукенски – кмет на община 

Априлци, относно Информация за изпълнение решения на  Общински съвет 

Априлци.  

 

5. Предложение ДП-489/13.07.2023г. от инж. Тихомир Кукенски – кмет на община 

Априлци, относно Доклад с изх. №525/10.07.2023г. от Йонета Василева Колевска – 

Директор на Средно училище „Васил Левски“ – гр. Априлци, относно разрешаване 

съществуването на маломерни паралелки и тяхното дофинансиране през учебната 

2023/2024г. 

 

            И. Якимов: Постъпили са две нови предложения: 

 

- Писмо с Вх. №949/09.06.23г. от Младен Колев – Председател на НЧ „Просвета-

1927г.“; 
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- Писмо с Вх. №960/11.07.23г. от Проф. Христо Хинков – Министър на 

здравеопазването, относно Многопрофилна болница за активно лечение „Д-р 

Параскев Стоянов“ АД, гр. Ловеч 

 

 И. Якимов: Имате ли други допълнения към дневния ред?  

 

М. Колев: Преди да гласуваме да кажа, на предното заседание изтеглих това 

предложение, защото нямахме проект за решение и кмета също отсъстваше. Сега 

предлагам да влезе в дневния ред. 

 

И. Якимов: В режим на гласуване сме, Писмо с Вх. №949/09.06.23г. от Младен 

Колев – Председател на НЧ „Просвета-1927г.“, да влезе в дневния ред като точка 6: 

 

Гласували общо 4 общински съветници 

4     „за” 

0     „против”  

0     „въздържали се” Приема се. 

 

И. Якимов: В режим на гласуване сме, Писмо с Вх. №960/11.07.23г. от Проф. 

Христо Хинков – Министър на здравеопазването, относно Многопрофилна болница за 

активно лечение „Д-р Параскев Стоянов“ АД, гр. Ловеч, да влезе в дневния ред като 

точка 7: 

 

Гласували общо 4 общински съветници 

4     „за” 

0     „против”  

0     „въздържали се” Приема се. 

 

И. Якимов: В режим на гласуване сме за така предложения Дневен ред с 

направените допълнения: 

 

  Гласували общо 4 общински съветници 

4     „за” 

0     „против”  

0     „въздържали се” Приема се. 

 

 С това гласуване комисията прие следния ДНЕВЕН РЕД:   

 

1. Предложение ДП-483/06.07.2023г. от инж. Тихомир Кукенски – кмет на община 

Априлци, относно  Заявление с вх. №1036/04.07.2023г. от Теодора Христова 

Лалева за отпускане на еднократна финансова помощ за новородено дете. 

 

2. Предложение ДП-484/11.07.2023г. от инж. Тихомир Кукенски – кмет на община 

Априлци, относно Заявление с вх. №1057/11.07.2023г. от Десислава Дончева 

Иванова за отпускане на еднократна финансова помощ за новородено дете. 

 

3. Предложение с вх. №959/11.07.2023г. от Стелиян Нунев – председател на 

Общински съвет - Априлци, относно Отчет за дейността на Общински съвет 

Априлци и неговите комисии за периода януари 2023 г. – юни 2023 г. 
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4. Писмо с вх. №961/13.07.2023г. от инж. Тихомир Кукенски – кмет на община 

Априлци, относно Информация за изпълнение решения на  Общински съвет 

Априлци.  

 

5. Предложение ДП-489/13.07.2023г. от инж. Тихомир Кукенски – кмет на община 

Априлци, относно Доклад с изх. №525/10.07.2023г. от Йонета Василева 

Колевска – Директор на Средно училище „Васил Левски“ – гр. Априлци, 

относно разрешаване съществуването на маломерни паралелки и тяхното 

дофинансиране през учебната 2023/2024г. 

 

6. Писмо с Вх. №949/09.06.23г. от Младен Колев – Председател на НЧ „Просвета-

1927г.“. 

 

7. Писмо с Вх. №960/11.07.23г. от Проф. Христо Хинков – Министър на 

здравеопазването, относно Многопрофилна болница за активно лечение „Д-р 

Параскев Стоянов“ АД, гр. Ловеч 

 

 

ПО ПЪРВА ТОЧКА 

Предложение ДП-483/06.07.2023г. от инж. Тихомир Кукенски – кмет на община 

Априлци, относно  Заявление с вх. №1036/04.07.2023г. от Теодора Христова Лалева за 

отпускане на еднократна финансова помощ за новородено дете. 

 

            И. Якимов: Г-н Кукенски, заповядайте.  

  

 Инж. Т. Кукенски: Уважаеми г-н председател, уважаеми общински съветници, 

предложението е относно отпускане на еднократна финансова помощ за новородено 

дете. Лицето отговаря на всички критерии от правилника. 

 

И. Якимов: Имате ли изказвания, въпроси, предложения? Няма. В режим на 

гласуване сме, Предложение ДП-483/06.07.2023г. от инж. Тихомир Кукенски – кмет на 

община Априлци, относно  Заявление с вх. №1036/04.07.2023г. от Теодора Христова 

Лалева за отпускане на еднократна финансова помощ за новородено дете: 

 

Гласували общо 4 общински съветници 

       4 „за” 

       0 „против”  

       0 „въздържали се” Приема се. 

 С това гласуване комисията подкрепи следния проект за решение: 

На основание чл. 21, ал.1, т. 23 от ЗМСМА, чл. 5, ал. 1, т. 1 от Правилник за 

отпускане на еднократни финансови помощи на жители на Община Априлци, 

приет с Решение № 246 от 27.06.2013 г., изменен с Решение № 34 от Протокол № 

4/27.12.2019 г. на Общински съвет Априлци, Общински съвет – Априлци 

 
РЕШИ: 

 

Да бъде отпусната еднократна финансова помощ в размер на 500 

/петстотин/ лева на Теодора Христова Лалева. 
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ПО ВТОРА ТОЧКА 

Предложение ДП-484/11.07.2023г. от инж. Тихомир Кукенски – кмет на община 

Априлци, относно Заявление с вх. №1057/11.07.2023г. от Десислава Дончева Иванова за 

отпускане на еднократна финансова помощ за новородено дете. 

 

            И. Якимов: Заповядайте, г-н Кукенски.  

  

 Инж. Т. Кукенски: Уважаеми г-н председател, уважаеми общински съветници, 

това предложението също е за отпускане на еднократна финансова помощ за 

новородено дете. Лицето отговаря на всички критерии. 

 

И. Якимов: Имате ли изказвания, въпроси, предложения? В режим на гласуване 

сме, Предложение ДП-484/11.07.2023г. от инж. Тихомир Кукенски – кмет на община 

Априлци, относно Заявление с вх. №1057/11.07.2023г. от Десислава Дончева Иванова 

за отпускане на еднократна финансова помощ за новородено дете: 

 

Гласували общо 4 общински съветници 

       4 „за” 

       0 „против”  

       0 „въздържали се” Приема се. 

С това гласуване комисията подкрепи следния проект за решение: 

На основание чл. 21, ал.1, т. 23 от ЗМСМА, чл. 5, ал. 1, т. 1 от Правилник за 

отпускане на еднократни финансови помощи на жители на Община Априлци, 

приет с Решение № 246 от 27.06.2013 г., изменен с Решение № 34 от Протокол № 

4/27.12.2019 г. на Общински съвет Априлци, Общински съвет - Априлци 

РЕШИ: 

Да бъде отпусната еднократна финансова помощ в размер на 500 

/петстотин/ лева на Десислава Дончева Иванова. 

 

 

ПО ТРЕТА ТОЧКА 

Предложение с вх. №959/11.07.2023г. от Стелиян Нунев – председател на Общински 

съвет - Априлци, относно Отчет за дейността на Общински съвет Априлци и 

неговите комисии за периода януари 2023 г. – юни 2023 г. 

 

            И. Якимов: Г- н Нунев, заповядайте. 

  

 С. Нунев: Уважаеми общински съветници, уважаеми г-н кмет,  съгласно чл. 27, 

ал. 6 от Закона за местното самоуправление и местната администрация (ЗМСМА), 

Председателят на Общински съвет изготвя и внася за разглеждане два пъти годишно 

отчет за дейността на съвета и  неговите комисии, който се разглежда в открито 

заседание и се разгласява на населението на общината по ред, определен в Правилника 

на Общински съвет.          

През периода  януари - юни 2023 г., Общински съвет Априлци проведе 6 /шест/ 

редовни заседания. Бяха приети 62 броя проекти за решения.  
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Значителна работа преди провеждането на редовните заседания се извършваше в 

постоянните комисии, където се разглеждаха и обсъждаха предложените проекти за 

решения.  

Разглеждането на проектите за решения в съответните комисии подпомогна 

общинските съветници при гласуването им на заседанията на Общински съвет. 

Постоянните комисии към Общински съвет провеждаха редовно своите 

заседания, всяка комисия, както следва: 

   

1. Комисия по бюджет, финанси, образование, икономическо развитие, 

евроинтеграция, здравеопазване, култура, религия, социални дейности и 

международни връзки – 6 заседания. 

 

2. Комисия по териториално и селищно устройство, общинска собственост, туризъм, 

екология и околна среда, спорт, обществен ред и сигурност  - 6 заседания. 

 

3. Комисия за противодействие на корупцията – 0 заседания. 

 

За периода януари – юни 2023 г. няма неприети проекти за решения. 

 Решенията,  приети от Общински съвет Априлци, за отчетния период в големия 

си процент са по предложение на Кмета на Общината – 59 броя решения, 2  броя от 

общински съветници и 1 брой от външни организации.  

В деловодството са внесени заповеди и договори, издадени от Кмета, съгласно 

изискванията на чл.44, т.18 от ЗМСМА.  

Има подадени  6 броя жалби/молби/предложения/заявления за отчетния период 

от граждани, които са препратени по компетентност до Кмета. Същите са били 

предоставени за информация пред Общински съвет.  

Приетите решения и протокол от заседание се изпращат в седемдневен срок до 

Областен управител - Ловеч,  Районна прокуратура – Ловеч, Териториално отделение – 

Троян и Кмета на общината. Решенията на Общински съвет, протоколите от 

заседанията и протоколите от постоянните комисии се публикуват на сайта на 

общината и информационното табло на общината.  

До Общински съвет са пристигнали писма с изискване за предоставяне на 

пълната информация по приемането на подзаконови нормативни актове от Окръжна 

прокуратура – Ловеч и Районна прокуратура – Ловеч, Териториално отделение – Троян. 

Успешната работа на Общински съвет и неговите постоянни комисии се дължи 

на добрите взаимоотношения с Общинска администрация. 

 

И. Якимов: Имате ли изказвания, въпроси, предложения? В режим на гласуване 

сме, Предложение с вх. №959/11.07.2023г. от Стелиян Нунев – председател на 

Общински съвет - Априлци, относно Отчет за дейността на Общински съвет Априлци и 

неговите комисии за периода януари 2023 г. – юни 2023 г.: 
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Гласували общо 4 общински съветници 

       4 „за” 

       0 „против”  

       0 „въздържали се” Приема се. 

С това гласуване комисията подкрепи следния проект за решение: 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23, ал. 2 и във връзка с чл. 27, ал. 6 от Закона за 

местното самоуправление и местната администрация (ЗМСМА) и чл. 109, ал. 1 от 

Правилника за организацията и дейността на Общински съвет - Априлци 

(ПОДОС), Общински съвет – Априлци 

РЕШИ: 

 Приема Отчета за дейността на Общински съвет и на неговите комисии за 

периода  януари 2023г. -  юни 2023г.  

 

 

ПО ЧЕТВЪРТА ТОЧКА 

Писмо с вх. №961/13.07.2023г. от инж. Тихомир Кукенски – кмет на община Априлци, 

относно Информация за изпълнение решения на  Общински съвет Априлци.  

 

            И. Якимов: Давам думата на г-н Кукенски. 

  

 Инж. Т. Кукенски: Уважаеми г-н председател, уважаеми общински съветници, 

на основание чл. 121, ал. 1 от Правилника за организацията и дейността на Общински 

съвет, неговите комисии и взаимодействието му с общинската администрация, Ви 

предоставям информация за изпълнението на взетите решения от Общински съвет - гр. 

Априлци през периода април - юни 2023 г. 

  

И. Якимов: Имате ли изказвания, въпроси, предложения? В режим на гласуване 

сме, Писмо с вх. №961/13.07.2023г. от инж. Тихомир Кукенски – кмет на община 

Априлци, относно Информация за изпълнение решения на  Общински съвет Априлци: 

 

Гласували общо 4 общински съветници 

       4 „за” 

       0 „против”  

       0 „въздържали се” Приема се. 

С това гласуване комисията подкрепи следния проект за решение: 

            На основание чл. 21, ал. 1, т. 24 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация и чл. 121, ал. 1 от Правилника за организацията и 

дейността на общинския съвет, неговите комисии и взаимодействието му с 

общинската администрация, Общински съвет – Априлци  

 

РЕШИ: 

 

            Приема информация за изпълнението на решенията на Общински съвет – 

Априлци за периода април - юни 2023 г. 
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ПО ПЕТА ТОЧКА 

Предложение ДП-489/13.07.2023г. от инж. Тихомир Кукенски – кмет на община 

Априлци, относно Доклад с изх. №525/10.07.2023г. от Йонета Василева Колевска – 

Директор на Средно училище „Васил Левски“ – гр. Априлци, относно разрешаване 

съществуването на маломерни паралелки и тяхното дофинансиране през учебната 

2023/2024г. 

 

            И. Якимов: Давам думата на г-н Кукенски. 

            Инж. Т. Кукенски: Във връзка с представен доклад на директора на Средно 

училище „Васил Левски” гр. Априлци и на основание чл. 68, ал. 1, т. 1 и ал. 2 от 

Наредба за финансиране на институциите в предучилищното и училищното 

образование от 01.01.2018 г., предлагам на Вашето внимание следния 

 

ПРОЕКТ ЗА РЕШЕНИЕ: 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА и чл. 68, ал. 1, т. 1 и ал. 2 от Наредба 

за финансиране на институциите в предучилищното и училищното образование, 

Общински съвет Априлци 

РЕШИ: 

Одобрява дофинансирането на маломерни паралелки в I, II, IV, VI, VII, X, XII 

клас за учебната 2023/2024 г. в СУ „Васил Левски”- гр. Априлци с общ брой 23 

ученици. 

 1 клас - 12 ученици - недостиг 4 ученици           /минимум 16/ 

 2 клас - 12 ученици - недостиг 4 ученици               /минимум 16/ 

 4 клас - 11 ученици - недостиг 5 ученици   /минимум 16/ 

 6 клас - 17 ученици - недостиг 1 ученик    /минимум 18/ 

 7 клас - 17 ученици - недостиг 1 ученик   /минимум 18/ 

 10 клас - 17 ученици - недостиг 1 ученик     /минимум 18/ 

 12 клас - 11 ученици - недостиг 7 ученика                 /минимум 18/ 

 

             И. Якимов: Имате ли изказвания? 

  

             С. Нунев: В проекта за решение, мисля че трябва да одобрим съществуването на 

паралелките, съответно дофинансирането. Не съм сигурен, нека до заседанието се 

коригира ако се налага. 

 

              П. Павлов: Училището има Обществен съвет. Поканиха ме на него. Видях, че 

се полагат много усилия. Може да поканите директорът на училището да ви запознае с 

всичко. Смятам че е полезно.  

 

             И. Якимов: Имате ли други, изказвания, въпроси, предложения? В режим на 

гласуване сме, Предложение ДП-489/13.07.2023г. от инж. Тихомир Кукенски – кмет на 

община Априлци, относно Доклад с изх. №525/10.07.2023г. от Йонета Василева 
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Колевска – Директор на Средно училище „Васил Левски“ – гр. Априлци, относно 

разрешаване съществуването на маломерни паралелки и тяхното дофинансиране през 

учебната 2023/2024г.: 

 

Гласували общо 4 общински съветници 

       4 „за” 

       0 „против”  

       0 „въздържали се” Приема се. 

 

            С това гласуване комисията подкрепи следния проект за решение: 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА и чл. 68, ал. 1, т. 1 и ал. 2 от 

Наредба за финансиране на институциите в предучилищното и училищното 

образование, Общински съвет Априлци 

РЕШИ: 

Одобрява дофинансирането на маломерни паралелки в I, II, IV, VI, VII, X, 

XII клас за учебната 2023/2024 г. в СУ „Васил Левски”- гр. Априлци с общ брой 23 

ученици. 

 

ПО ШЕСТА ТОЧКА 

Писмо с Вх. №949/09.06.23г. от Младен Колев – Председател на НЧ „Просвета-

1927г.“. 

 

            И. Якимов: Давам думата на г-н Колев. 

            М. Колев: Запознали сте се с писмото на предното заседание. Танцовите и 

певчески изяви на нашето читалище са многобройни. Поддържаме репертоар танци от 

шопската, тракийската и пиринската области. 

            В нашия край, любовта към фолклора е силна и се явява за много млади хора 

обединяващ притегателен център и смисъл за свободното време. Така успяваме да 

поддържаме балканджийският патриотизъм буден, да възпитаваме децата си в 

национални ценности. 

            В нашата група има много опитни танцьори, млади хора придошли от всички 

квартали, в добро съотношение на мъжката и женска част на танцовия състав. За нас 

този факт е гордост, тъй като малцина могат да се похвалят с това. 

            През последните години НЧ „Просвета-1927 г.“ кв. Видима закупи чрез 

кандидатстване по проект 20 броя северняшки носии за танцовия състав, с които могат 

да се танцуват само северняшки танци. Читалището със собствени средства е закупило 

20 бр. народни носии и 20 бр. костюма за женската певческа група, като за да 

изпълнява в пълна сила уменията си, се налага и заемането на костюми от други 

читалища. 

            Самодейците от танцовия състав към читалището имат нужда от 18 броя нови 

пирински народни носии, за закупуването на които ще са необходими 12 600 лв., с 

които да се изявяваме на българска и международна сцена и да предаваме по още по- 
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въздействащ начин магията на българското изкуство. 

            След снабдяването на така нужните ни носии, ще можем да участваме в 

провеждането на различни културни събития, едно от които е поканата ни за участие в 

юбилейният концерт на Гуна Иванова в зала 1 на НДК, също така и на празниците в 

нашият град. Както знаете, известната певица избра да си партнира много пъти пред 

камера точно с нашия състав. 

            С оглед на мисията и призванието ни да запазим културното наследство и да 

съхраняваме традициите, местния фолклор, богатството на песенното творчество и така 

да прославяме достойно нашия край, искрено се надяваме Община Априлци да ни 

помогне със средства за закупуването на липсващите носии. 

Вярваме, че молбата ни ще бъде удовлетворена, защото мислим и действаме 

заедно за съхраняване духа на нашите предци, зареждане с вяра и оптимизъм и 

връщане на надеждата в тежките времена, в които живеем днес. 

Прилагаме оферта от „Гайтан“ ЕООД, с. Първомай, общ. Петрич. 

 

            Сумата е долу горе колкото една субсидирана бройка от Министерството на 

културата, която е непосилна за нас.  

            Минаха подобни искания от други читалища и затова си позволихме да внесем 

това писмо.  

              

            И. Якимов: Понеже все още нямаме проект за решение да попитам г-н Кукенски, 

би ли могло да бъде финансирано това заявление за народните носии? 

 

            Инж. Т. Кукенски: Всеки момент държавният бюджет ще бъде приет, така че, 

да! 

 

С. Нунев:  Вече сме приели доста проекти за решения, които касаят бъдещия 

бюджет. Не е проблем. По – скоро администрацията да изготви предложение и до 

заседанието да го входираме.  

 

             И. Якимов: В режим на гласуване сме, предложението на г-н Нунев, до 

заседанието на Общински съвет, администрацията да изготви и прецизира предложение 

относно Писмо с Вх. №949/09.06.23г. от Младен Колев – Председател на НЧ 

„Просвета-1927г.“: 

 

Гласували общо 4 общински съветници 

       4 „за” 

       0 „против”  

       0 „въздържали се” Приема се. 

 

 

Влиза Т. Ненов. 
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ПО СЕДМА ТОЧКА 

Писмо с Вх. №960/11.07.23г. от Проф. Христо Хинков – Министър на 

здравеопазването, относно Многопрофилна болница за активно лечение „Д-р Параскев 

Стоянов“ АД, гр. Ловеч 

 

            И. Якимов: Давам думата на г-н Нунев. 

            С. Нунев: Писмото е от Проф. Христо Хинков – Министър на здравеопазването 

във връзка с Многопрофилна болница за активно лечение „Д-р Параскев Стоянов“ АД, 

гр. Ловеч Държавата като акционер притежава 79,67 на сто от капитала на дружеството. 

Държавата, чрез Министерство на здравеопазването, през последните години е 

предприемала активни действия за подпомагане стабилизацията на лечебното 

заведение, като е използвала всички допустими механизми, включително и 

допълнително финансиране чрез авансови и целеви субсидии. С ПМС № 88 от 

23.05.2018 г. е предоставена и безлихвена възмездна финансова помощ на болницата в 

размер на 1 022 985 лв. със срок на възстановяване на средствата по бюджета на 

Министерството на здравеопазването до 10 декември 2019 г. Поради сериозните 

затруднения за възстановяване на предоставената безлихвена възмездна финансова 

помощ в срока по постановлението, без това да се отрази негативно върху тенденцията 

към финансово стабилизиране на лечебното заведение, с ПМС № 308 от 05.12.2019 г. 

срокът е удължен до 10 декември 2021 г., с ПМС № 354 от 10.12.2020 г. - до 10 

декември 2022 г., а с ПМС № 445 от 15.12.2022 г. - до 10 декември 2023 г. 

            С цел преструктуриране за подобряване организацията на работа на болничните 

структури, ни предлагат да обмислим възможността общината да прехвърли 

безвъзмездно на държавата притежаваните акции от капитала на МБАЛ „Д-р Параскев 

Стоянов“ АД, гр. Ловеч. По този начин държавата ще се яви единствен акционер в 

дружеството и ще може да реализира в пълна степен намерението си за стабилизиране 

на лечебното заведение чрез преобразуване, което се явява условие за запазване на 

дейността му в пълен обем, отговарящ на нуждите на пациентите от област Ловеч. 

  

            Предполагам кметът вече има информация и ще реши какво да правим. 

 

            Инж. Т. Кукенски: За да се спаси болницата, трябва да стане собственост само 

на държавата. Така или иначе имаме минимални дялове. Нямаме тежест във взимането 

на решения. Не знам на каква база имаме акции. Ако не се съгласим всички общините, 

болницата ще затвори. Няма да го отлагаме, ще изготвим предложение. 

 

            П. Павлов: Общината е финансирала болницата. 

  

            И. Якимов: В режим на гласуване сме, до заседанието на Общински съвет, 

администрацията да изготви предложение относно Писмо с Вх. №960/11.07.23г. от 

Проф. Христо Хинков – Министър на здравеопазването, относно Многопрофилна 

болница за активно лечение „Д-р Параскев Стоянов“ АД, гр. Ловеч: 
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Гласували общо 4 общински съветници 

       4 „за” 

       0 „против”  

       0 „въздържали се” Приема се. 

 

И. Якимов: Поради изчерпване на Дневния ред, закривам заседанието! 

 

 

 

Иван Якимов 

Председателстващ 

 

 

 

Красимира Коева 

Протокол 


